
OSK - SBŠ Ostrava B 117:31 
Body: Rašková 28 (4/2), Nesvadbpvá 17 (1x3, 2/2), Poulíčková 12 (3/0), Musilová 12, 
Fukanová 10 (4/0), Ševčíková 10 (2/0), Janů 10, Štursová 8, Dosedělová 4, Kožušková 2 
(2/2), Kaletová, Krátká 2. 
TH: 17/6 
1x3 
 

Utkání ani nepotřebuje komentář. Soupeř o rok až dva mladší, který teprve sbírá 

zkušenosti. My jsme šetřili silami pro večerní zápas U13 a hlavně na nedělní souboj 

s Ostravou A. 

 

OSK - SBŠ Ostrava A 93:79 
Body: Holcová 24 (14/8), Ševčíková 14 (2x3, 5/4), Janů 13 (12/5), Kožušková 8 (1x3, 
2/1), Rašková 8 (4/2), Nesvadbová 8, Štursová 6 (10/6), Fukanová, Krátká 6, 
Poulíčková, Koukalová, Dosedělová 0. 
TH: 47/26 
3x3 
 

Pravidla jsou pořád stejná: pokud se hraje s Ostravou, je to vždycky tvrdé. My máme 

stále v paměti, jak s námi Ostravačky vymetly v Hradci a ukázaly, jak dokáží znepříjemnit hru 

svoji agresivitou. A právě toto byl velký otazník, zda jsme se poučili a jsme ochotni se s jejich 

tvrdou hrou vyrovnat a ještě k tomu přidat o něco víc. Samotné utkání byl boj od 1. do 

poslední minuty. Počet infarktových stavů obou trenérů se asi spočítat nedá. Prostě zápas, 

který měl asi vše, co může tento věk nabídnout. Od slušných obran (i když skóre říká něco 

jiného), přes tvrdé zakončení na obou stranách až po dětské chyby, které jsme dělali před 3 

lety a stále je precizně zvládáme! Kolikrát jsme soupeřkám „namazali“ = špatně provedené 

uvolnění, kolikrát jsme pustili soupeřky do středu místo vytláčení k lajně, kolik druhých a 

třetích doskoků jsme povolili pod naším košem…  

Zápas se rozhodoval už ve 2.Q, kdy jsme odskočili na 15 bodů a prakticky potom už jsme si 

vedení jen hlídali. Bohužel bylo znát, že chybí zraněná Růža, která by asi dokázala lépe 

měnit tempo hry a usměrňovat své zbrklé spoluhráčky. I přesto patří pochvala Jítě s Terkou, 

že dokázaly kočírovat ostatní a když se k tomu přidala Darina s velmi dobrou střelbou a 

KONEČNĚ Verča Janů s perfektními vniky a na její poměry slušnými TH, bylo rozhodnuto. 

Každá z hráček si splnila své a byla nesmírně platnou. Právě na kvalitě lavičky se vyhrávají 

taková utkání a my v tomto ohledu byli prostě lepší. Další zranění si vybrala Markéta, tak 

přejme, ať to není vážné a za 2 týdny budeme v Havířově a Frýdku kompletní. 


